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ФАКУЛТЕТ „Компютърни системи и управление“ 

ФАКУЛТЕТ „Компютърни системи и технологии“ 
Катедра „Програмиране и компютърни технологии“ 

  препис-извлечение 
Препис-извлечение 

 

Протокол № 5 

от заседание на катедрен съвет 

на катедра „Програмиране и компютърни технологии“, 

проведено на 15.02.2021 г. 

 

Дневен ред: 

1. Докторантски въпроси - атестация на задочен докторант маг. инж. Берат 

Уйкани; 

2. Учебни въпроси: 

2.1. избор на водещ преподавател по дисциплината "Системно и мрежово 

администриране Unix/Linux" за провеждане на изпит и приемане на 

курсови работи/проекти; 

2.2. обсъждане на предложения за нова дисциплина и водещ преподавател в 

модул 2.2. „Интернет технологии“ на мястото на „Облачни технологии“. 

3. Текущи. 

 

Катедрен състав   8 човека 

Редуциран състав   8 човека 

Кворум   6 човека 

Присъстващи   8 човека 

Неприсъстващи  няма 

Гласуващи   8 човека 

Избират  5 човека 

Заседанието на Катедрения съвет бе открито в 13:40 ч. 

По точка 1 от Дневния ред бе представена атестацията на задочния докторант 

в платена форма на обучение на английски език маг. инж. Берат Тефик Уйкани. Маг. 

инж. Уйкани е зачислен по ПН 5.3 "Комуникационна и компютърна техника", ДП 

„Автоматизирани системи за обработка на информация и управление”, научни 

ръководители доц. д-р Даниела Минковска и доц. д-р Людмила Стоянова. 

Начало на докторантурата: 01.01.2020 г. 

Тема на дисертационния труд: „Алгоритми и технологии за изкуствен 

интелект за прогнозиране ефективността във висшето образование“. 

Срок на завършване на докторантурата: 01.01.2024 г.  
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Докторантът е положил с отличие изпитите от кандидатския минимум. През 

2020 г. има две публикации на международни конференции, едната от които е 

индексирана в SCOPUS. Преподавател е в Университета в Митровица - Косово. 

Работи систематично и задълбочено. 

Предложено бе маг. инж. Берат Тефик Уйкани да бъде атестиран с 

положителна оценка. 

Обявено бе, че гласуването на атестацията ще се проведе на 16.02.2021 г. 

присъствено на кореспондентски принцип в канцеларията на катедрата от 09:00 ч. 

Предложена бе комисията по тайния вот, която да преброи бюлетините и да 

отчете резултатите от гласуването да е в състав: 

Председател: Доц. д-р Мария Ангелова Ангелова-Димитрова 

Членове: Гл. ас. д-р Елена Петкова Калчева-Йовкова 

 Ас. Кирил Андреев Копаранов 

Комисията бе приета с явен вот със следните резултати от гласуването: 

ДА - 8 НЕ - 0 БЕЛИ – 0 

На 16.02.2021 г. в 15:00 ч., след отваряне на запечатаната урна членовете на 

комисията по вота отчетоха следните резултати от тайния вот: 

ДА - 8 НЕ - 0 БЕЛИ – 0 

Решение на Катедрения съвет: Катедреният съвет на катедра 

„Програмиране и компютърни технологии” предлага на Факултетния съвет на 

ФКСТ да гласува положителна атестация на задочния докторант в платена 

форма на обучение на английски език маг. инж. Берат Тефик Уйкани, зачислен 

по ПН 5.3 "Комуникационна и компютърна техника", ДП „Автоматизирани 

системи за обработка на информация и управление”, научни ръководители доц. 

д-р Даниела Минковска и доц. д-р Людмила Стоянова. 

По точка 2 от Дневния ред 
По т. 2.1. доц. Ангелова-Димитрова информира членовете на катедрения съвет, 

че студент от спец. КТПП след прекъсване на обучението си по семейни причини е 
изявил желание да завърши обучението си. Едната от дисциплините, по които има 
неположен изпит е „Системно и мрежово администриране (Unix/Linux)“. 
Дисциплината е била избираема от списък 2.1 „Интернет на нещата“. Тя не е 
включена в актуалния учебен план на специалността и поради това няма водещ 
преподавател, като преди това такъв е бил проф. д-р инж. Иван Момчев. Направено 
бе предложение за определяне на нов титуляр, за да може да бъде проведен изпит. 
Направено бе предложение за титуляр да бъде вписана доц. Минковска, или колеги 
от катедра „Компютърни системи“. Доц. Минковска отказа. Други предложения не 
бяха направени. 

Доц. Ангелова-Димитрова предложи да бъде гласувано с доклад до Декана 
проф. Наков да бъде определен преподавател, който да проведе изпита по 
дисциплината. 

Предложението бе прието при явен вот с резултати от гласуването: 

ДА - 8 НЕ - 0 БЕЛИ – 0 
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По т. 2.2. доц. Ангелова-Димитрова постави за обсъждане коя дисциплина би 
могла да заеме мястото на „Облачни технологии“ в списък 2.2 „Интернет 
технологии“, ако тази дисциплина бъде извадена като задължителна. 

Постъпи предложение, че като най-полезна и близка би била „Скриптови езици“ 
с доразвиване на част за използване им в интернет. Гл. ас. Калчева-Йовкова 
отбеляза, че вече е отказала. Доц. Минковска оттегли предложението. 

Постъпи предложение за прекратяване на обсъжданията и запазване на 
учебния план без промяна. 

Предложението бе прието при явен вот с резултати от гласуването: 

ДА - 5 НЕ - 0 БЕЛИ – 2 

Постъпи въпрос дали има заповед за обучението на студентите, приети по 

държавна поръчка, съгласно ПМС № 103, след като ФС е гласувал то да не бъде 

провеждано. Провеждане на обучение при така гласувано решение на ФС крие 

рискове за провеждащите го преподаватели. 

Доц. Ангелова-Димитрова отговори, че съгласно заповедите на Ректора за 

прием на тези студенти, те са законно приети. 

Зададен бе въпрос дали на ФС е казано, че преподавателите от факултета 

трябва да провеждат обучение само във факултета, или по ПН 5.3. 

Доц. Ангелова-Димитрова отговори, че според нея е казано за обучение в 

направлението. 

По т. 3. 

Зададен бе въпрос дали някой е информиран за това кога ще бъдат правени 

тестовете и ваксините, за които бяха изготвяни списъци. 

Зададен бе въпрос дали са изплащани часовете за обучението на магистрите. 

Доц. Ангелова-Димитрова отговори, че едва този месец има заповед за 

изплащане на наднормени и извъннормативни часове. 

Зададен бе въпрос дали някой ще направи запитване до факултетите на 

университета дали катедрата запазва дисциплините си. Даден бе пример, че 

навсякъде програмирането остава в една част, че в ПН 5.2 - ФЕТТ, ЕФ и ФА си го 

взимат. 

Доц. Минковска отговори, че в разговори в МТФ е изяснено, че дисциплината 

остава в катедрата. 

Доц. Ангелова-Димитрова отговори, че също ще направи справка. 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието на Катедрения съвет бе 

закрито в 14:58 ч. 

 

 

Протокол: Председател на КС: 

/маг. инж. С. Станкова/ /доц. д-р инж. М. Ангелова-Димитрова/ 

16.02.2021 г., София 


